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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a valamint a 212/2010. (VII . 1 .) Korm. rendelet 2 .* d . )

pontja alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Navracsics Tibor Közigazgatási é s

Igazságűgy Minisztériumot vezető miniszter úrhoz

„Milyen helyzetből - milyen helyzetbe kívánják eljuttatni a hazai szövetkezeteket?”

címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

A júliusi hírportálokon és napilapokon keresztül arról értesülhettünk, hogy elkészült az ú j

szövetkezeti törvény, melyet az Országgyűlés még az idén megtárgyalna és döntése után már

2014. január elsejével hatályba is lépne . („A szövetkezeti rendszerfejlesztéssel és működéssel

összefüggő szabályokról" – 124 §) Ahhoz, hogy a megismert el őterjesztést értelmezhessük ,

javaslatokat megfogalmazhassunk szükséges a jelenlegi helyzet pontos megismerése . Fontosnak

tartjuk azt is, hogy tárgyszer ű ismeretünk legyen a szabályozandó terület paramétereiről .

Táj ékozódásunk alapján a szövetkezeti szektort bemutató számszer űsíthető adatok között

nagymértékű eltéréseket tapasztaltunk. Vannak olyan források melyek a Magyarországon m a

működő szövetkezetek számát 5300-ban és vannak olyanok melyek 2959-ben adják meg . Ugyan

ilyen nagyfokú eltérést olvashatunk a szövetkezeti tagság (1,8 millió v. 1 millió), a szövetkezetek

által képviselt tőkeállomány (230 milliárd Ft v . 100 milliárd Ft), a szövetkezetek árbevétele (800

milliárd Ft v. 350 milliárd Ft), a szövetkezetek adózás utáni eredménye (6 milliárd Ft v. 0,8

milliárd Ft) területén. Fontosnak tartjuk, hogy mielőtt egy nagyon lényeges és támogatandó terület

szabályozásához hozzányúlunk, ismerjük meg azt, hogy milyen helyzetből – milyen helyzetb e

kívánjuk eljuttatni a hazai szövetkezeteket. A legfontosabb adatok ismerete nélkül nem lehe t

megalapozottan hozzászólni a tervezetthez, módosító javaslatokat megfogalmazni . Megítélésünk

szerint nagyon időszerű minden olyan intézkedés, támogatási forma mely növeli a hazai

szövetkezetek kulturális, szociális és gazdasági potenciálját .



Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :

1.) Hány működő szövetkezet tevékenykedett 2012-ben Magyarországon?
(Kérem az adatokat a mai szakmai struktúrában legyen szíves megadni : fogyasztási és
értékesítési szövetkezetek, ipari szövetkezetek, takarékszövetkezetek, mezőgazdasági
szövetkezetek, lakásszövetkezetek, iskolaszövetkezetek, szociális szövetkezetek)

2.) Hány szövetkezeti tagja volt 2012-ben a Magyarországon működő szövetkezeteknek?
3.) Hány személyt foglalkoztattak 2012-ben a Magyarországon működő szövetkezeteknek
4.) Mekkora tőkeállománnyal (vagyonnal) rendelkeztek 2012-ben a Magyarországon m űködő

szövetkezetek?
5.) Mekkora árbevételt értek el 2012-ben a Magyarországon működő szövetkezeteknek?
6.) Mekkora adózás utáni eredményt értek el 2012-ben a Magyarországon m űködő

szövetkezeteknek?
7.) Mekkora összeget helyeztek a közösségi alapba 2012-ben a Magyarországon működő

szövetkezeteknek
8.) Hány szövetkezeti érdekképviseleti szerv tevékenykedik ma Magyarországon?
9.) Tervezi-e a kormány a szövetkezetekkel kapcsolatos törvénytervezet vitáját és elfogadását

az Országgyűlés 2013 . évi őszi ülésszakán?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013 . július.31 .

Garai L. tván Levente
SZP)

országgyűlési képviselő
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